
Bestyrelsesmøde 
2024.11.21 klokken 17.00 – 20.00 
Der serveres mad på mødet 
Afbud: Elevråd, Ea, Lise 
Referent: Olga 

 

 Punkter:  Referat: Tid 

1. Godkendelse af dagsorden   

2. 

 

Nyt fra elevråd, medarbejdere og ledelse. 

Fokus: Tilsyn med efterlevelse af 

bevægelsesprincip i LBO 

Dagtilbud: 
Skole: 
Ny bestyrelsesmedlem - Mette 
præsenterer sig selv.   

Gennemgang af skolens og dagtilbuddets 
arbejde med bevægelsesprincippet: Både 
skolen og dagtilbud gennemgår hvordan 
de arbejder med bevægelsesprincippet i 
de forskellige klasser/ stuer. 

Klub: Klubben har udarbejdet 
retningslinjer for brug af skærme – med 
øget fokus på at begrænse den tid, 
børnene spiller samt at det ikke er tilladt 
at ”bare” bruge skærmen uden formål. 

Pædagogisk lørdag: Vi arbejdede med 
kerneopgaven og færdiggjorde vores 
pædagogiske grundlag for hele LBO. 

Udvidelse af dagtilbud: Der skal udvides 
med 20 børnehavebørn og 10 
vuggestuebørn. 
Vi har fået midler fra kommunen, men 
det er ikke sikkert at vi får lov til at bygge 

45 



på traditionel vis. I stedet skal vi tænke 
anderledes og udnytte de eksisterende 
kvadratmeter. 

Multihuset: Multirummet kan måske 
bygges hvis vi kalder det "multirummet" i 
stedet for. 

Vi har fået midler fra fonde m.m. 
Multirummet bliver et udendørs 
undervisningsrum. 

 

3. Status på økonomi og børnetal 

fremadrettet. 

- Ledelsen orienterer 

Økonomi: 

Dagtilbuddet ender med et lille 

underskud, blandt andet på grund af 

langtidssygemeldinger og barsler. 

 

Skolen ender med et lille overskud. 

SFO'en går i nul." 

 

10 

4. Trivselshandleplaner 
- Ea (Berit) orienterer 

Skolen udarbejder handleplaner som 
sendes til forældrene og indgår som en 
del af forældresamtalerne i nogle klasser. 
Handleplanerne fokuserer på børnenes 
fællesskaber og fungerer som et redskab 
til overlevering fra de nuværende lærere 
til de nye lærere der skal overtage 
klassen. 
Skolen bruger klassetrivsel.dk, som 
tilbyder værktøjer til at opretholde trivsel 
i klasserne. Handleplanerne evalueres på 
lærernes teammøder, som afholdes cirka 
en gang om ugen. 
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5. Kostordning 

- Kommunen må ikke længere 

foretage opkrævningen, så vi skal 

finde en ny måde at gøre det på. 

- Kostordningen giver underskud, og 

ledelsen stiller forslag om, at vi 

hæver forældrebetalingen 

Omkring opkrævning: 

Det er muligt at lave en opkrævning fra 

pladsanvisningen fra februar. Per får en 

skrivelse og sørger for at dele den ud. 

 

Prisstigning: 

På grund af inflation, øget brug af økologi 

og personalets lønudvikling blev det 

besluttet at lave en lille prisstigning på 

kostordningen i hele LBO. 

 

Bestyrelsen gav input til hvordan en evt. 

ændring i fx menuen i køkkenet kunne 

ændres for at gøre den mere rentabel og 

samtidig reducere arbejdsbyrden for 

køkkenpersonalet. 

 

15 

6.  Dialogmøde 

- Status 

Lea, Mette og Helle står for at arrangere 

dialogmødet. Det blev besluttet at 

fokusere på emnet ”børnefællesskaber” 

og Lea vil gerne holde oplægget. 

 

Vores opgave er at både bestyrelsen, 

ledelsen og personalet bidrager med 

input til bestyrelsen om emnet så Lea kan 

udarbejde oplægget udefra de forskellige 

input. 

 

10 

7.  Nationale overgangstest 

- Ea og Per giver et overblik 

 

Vi er i en overgangsfase for det national 

overgangtest. 

I 2026-27 kommer der en ny model for 

testen. 

15 



Vi har gennemført 11 tests i forskellige 

klasser. 

 

8 KVALid 

- Hvad er KVALid og hvordan arbejde 

vi med det, Olga orienterer 

Til næste møde. 15 

9 De pædagogiske læreplaner i dagtilbud Regeringen har sendt et lovforslag om 

afskaffelse af de pædagogiske læreplaner 

i dagplejen, og evaluering af 

læreplanerne hver andet år. 

Dagtilbuddet er fortsat forpligtet til at 

udvikle en evalueringskultur ud fra 

pædagogiske rammer. 

 

Vi afventer at det bliver vedtaget den 28. 

november (hvis det bliver vedtaget). 

 

10 

10. Skolestruktur 

- Hvilke overvejelser gør vi os om 

næste skoleår, Per orienterer 

Der har været forskellige drøftelser omkring 

nye skolesammensætning for bl.a. at 

formindske uro. 

FX kunne man dele klasserne mere op 

årgangsvis i indskolingen? 

Overvejelser om hvorvidt nogle timer kan 

lægges sammen. 

 

Per har sparret med skolens psykolog, som 

har været i klasserne for at observere 

dynamikken og give input til, hvordan der 

kan skabes plads til 

undervisningsdifferentiering. 

 

 

11. Landsbyfest 

- Evaluering 

Det var en super hyggelig og rigtig god dag. 

Alle var engagerede og der var en god 
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stemning blandt både forældre og 

medarbejdere. 

 

12. Eventuelt   

 

10 

13. Punkter til næste møde(r) 

Hvilket princip vil vi gerne lave tilsyn med?  

 5 

 

  
 
 

Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer Bavnehøj   
   

Måned   Faste punkter   2024-2025 Årets punkter   

August onsdag 2024.08.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Årshjul revideres   

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)   
   
Medie  

September 
torsdag 2024.09.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Procesplan for arbejdet med 
nye principper  
Udvalg der kigger budget 
nedsættes  
   

Forberedelse dialogmøde 
februar  
  
Skolestruktur  

Oktober mandag 2024.10.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Landsbyfest  
  
Trivselshandleplaner  

Arbejde med principper   
  
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne   
  
Nationale test  



  

November tirsdag 2024.11.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.    
”Rigets tilstand – økonomi”  
   

Skolestruktur  
Tilbagemelding på trivselsmåling   
fra NES.  
Oplæg om KVALid  
   

December onsdag 2024.12.11  
   
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Julefrokost, halvt møde   

Meddelelsesbogen  
Opfølgning på pædagogisk tilsyn   

Januar torsdag 2025.01.14  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Ny skolestruktur:  
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning   
Forberedelse af dialogmøde 
februar.   
  

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og 
personale   
   
Årlig skoleudviklingssamtaler.  
  
Skolestruktur  
  

Februar torsdag 2025.02.20  
   

Dialogmøde med forældre 
og personale   
   

   

Marts mandag 2025.03.10  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Regnskab-budget fremlægges   
Evaluering af dialogmøde  
   

Forberede valg til bestyrelsen   
  
Opdatering på arbejdet med 
principper  
   
Afslutning af skoleår og 
opstart af nyt  

April onsdag 2025.04.23  
   

Nyt fra elevrådet   Ny skolestruktur   
  



Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Timefordelingsplan   

Maj tirsdag 2025.05.20  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test   
  

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet  
    
   

Juni tirsdag 2025.06.19  
  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.    
Ny temaer til det kommende 
skoleår.   
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs 
forældremøder.   
Ny skolestruktur   
  
 Sommerfrokost, halvt møde   
  

  

  
 

 

 


